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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen fázisban tart jelenleg, s melyik nyomvonalon 
az M9-es autóút építése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
Az elmúlt évek, lassan évtizedek egyik leginkább várt fejlesztése az M9-es autóút, amely hivatott 
csökkenteni a forgalom Budapest-központúságát, illetve erősíteni kívánja a vidéki kis- és 
nagyvárosok gazdasági szerepét. Mielőbbi megvalósulása utóbbiak esetében rendkívül időszerű.
A nyomvonal tekintetében a nyilvánosság számára ismert egy terv, amely az alábbi településeket 
érintené: Nagycenk (M85) –Szombathely–M86-os–Püspökmolnári–M8-as–Zalaegerszeg–
Nagykanizsa–M7-es–Inke,61-es főút–Kaposvár–Dombóvár–Szekszárd–M5-ös–Szatymaz–Szeged.
A közelmúltban számos információ jelent meg a nyomvonal változtatását illetően, így tisztelettel 
kérdezem és kérem: ismertesse velem a nyomvonal és a tervek mai állapotát, különös tekintettel a 
Zalaegerszeg és Kaposvár közötti szakaszra, ahol az eredeti tervek Nagykanizsa és Inke irányába 
képzelik el az autóutat, míg legfrissebb információim szerint ezt a nyomvonalat felülvizsgálták és 
az M76-os nyomvonala fogja az M9-es részét képezni.
Nagykanizsa, Dél-Zala és Dél-Somogy életében ez borzasztó rossz döntés lenne, hiszen további 
évtizedekre el lennének vágva a fejlődéstől ezek a térségek!
 
Válaszát és együttműködését előre is köszönöm!
 
Budapest, 2022. április 11.
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